
 

  



 

 



 



 



 



 



 



 



 



 



 



 

 

Crec que ser metge és una vocació i, per tant, els que hi entrin ho han de tenir molt en 

compte. S'ha de guanyar per viure, però el més important és sentir-se metge,


